

## 《单词百科:pollicis是什么意思?pollicis怎么发音?pollicis的解释和用法》

英语单词pollicis是什么意思?pollicis怎么读?pollicis怎么发音?简答网为您整理了pollicis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### pollicis的意思

- 1、[医]拇指;

### pollicis的相关词组

- 1、adductor pollicis 拇收肌;
- 2、Flexor pollicis longus 拇长屈肌;
- 3、abductor pollicis [医] 拇展肌;

### pollicis的双语例句

- 1、Type: contracture of adductors pollicis without thumb web skin contracture.

型: 拇指指蹼皮肤无挛缩而拇内收肌群挛缩.

2、 Methods From March 2001 to March 2006,30 cases of rupture of flexor tendon pollicis longus at Zone were treated in our department by suture with double loops and crossing six strands before external fixation.

方法2001年3月~2006年3月,对30例屈拇长肌腱区断裂患者采用双套圈交叉6股屈肌腱缝合法修复及石膏外固定。

3、 The recurrent branch passed through the flexor pollicis longus and the flexor tendon of index finger during its course.

走行中返支与拇长屈肌腱和示指屈肌腱存在交叉走行关系。

4、 To introduce the methods of treatment of rupture of flexor pollicis longus muscle tendon.

介绍拇长屈肌腱断裂的治疗方法。

5、 Repair of delayed flexor pollicis longus tendon injury

晚期拇长屈肌腱损伤的修复

6、 Application of flexor pollicis longus tendon and the reinforcement of plantaris tendon for the reconstruction of old rupture of achilles tendon

应用?长屈肌腱加用跖肌腱加固重建陈旧性跟腱断裂

7、 An Observation on the Flexor Pollicis Longus Muscle and the Oblique Cord in 120 Cases

120例拇长屈肌及斜索的调查

8、 Objective To discuss perioperative rehabilitative care for flexor tendon injuries by examples of successful treatment of 30 cases of rupture of flexor tendon pollicis longus at Zone .

目的以30例屈拇长肌腱区断裂一期治愈的患者为例,阐述屈拇长肌腱损伤的围手术期康复治疗。

9、 Methods From April 2002, 2 cadaver limbs were used to retrieve flexor pollicis longus tendons, flexor digitorum profundus and superficialis tendons.

方法2002年4月，对2具尸体应用内窥镜寻找拇长屈肌腱，指深、浅屈肌腱，证实了该术式的解剖依据。

10、Results AIN branches which originated from the pronator teres part were as follows: 36 pronator teres ramus, 19 flexor pollicis longus ramus, 16 flexor digitorum profundus ramus, 7 flexor digitorum superficialis ramus and none of pronator quadratus.

结果骨间前神经从旋前圆肌段发出到：旋前圆肌36例、拇长屈肌19例、指深屈肌16例、指浅屈肌7例，未发现旋前方肌支；

11、Repair of old zone II and zone III flexor pollicis longus tendon injury

、 区陈旧性拇长屈肌腱损伤的重建

12、Exposure of flexor pollicis longus with distal end rupture through the proximal edge of transverse carpal ligament

经腕横韧带近侧切口显露拇长屈肌腱腕远侧断裂

13、Perioperative rehabilitative care for rupture of flexor tendon pollicis longus at Zone

屈拇长肌腱 区断裂的围手术期康复治疗拇长展肌腱的连属

14、If the distance was between 0.5 cm and 1 cm, the tendon was split, the anastomosis was kept away from the flexor pollicis longus muscle tendon sheath. One case of chondroma in the tendon sheath of flexor hallucis longus

肌腱断裂部位距掌指关节1cm以内，应用肌腱劈开延长，吻合口避开拇长屈肌腱鞘狭窄区；左足拇长屈肌腱鞘部骨外软骨瘤1例

以上是简答网为您整理的pollicis怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pollicis

的用法、pollicis的释义、pollicis

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pollicis>